
1 

 

 

PROJEKT 

P R O T O K Ó Ł  NR IV/2024 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  28 sierpnia 2024 r.  w sali Urzędu Gminy           

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.25 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia IV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Kotlin 

Dariusz Walczak, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła 

Wyremblewskiego,  Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską  i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

W sesji uczestniczyli mieszkańcy Słwoszewa. 

   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

    Wójt Paweł Wyremblewski zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu pn. 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który został przyjęty 

jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  
 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

6.  Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych osób prawnych za I półrocze 2024 roku. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla 

Gminy Kotlin na lata 2021-2024. 

8. Przyjęcie analizy  stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy za rok 

2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa w Magnuszewicach. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Kotlin na lata 2025-2034, w tym trybu 

konsultacji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości                                 

w Sławoszewie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w Parzewie. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021 – 2025. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 

rok. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 2024. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2024-2035. 

18. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

19. Wolne głosy i wnioski. 

20.  Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z  III sesji Rady Gminy. 
 

     Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że   protokół z III sesji Rady 

Gminy zamieszczony został w systemie eSesja oraz wyłożony był na komisjach, sesji i 

dostępny w biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 2 lipca br. przekazał Wójtowi Gminy: 

- uchwały podjęte przez Radę Gminy na III  sesji, 

- pisemne wnioski złożone przez radych: Annę Kierczyńską, Roberta Klubsia  oraz 

Monikę Wesołek, 

- oraz wnioski zgłoszone bezpośrednio na sesji przez sołtysów i radnych. 

 

Poza tym poinformował, że uczestniczył: 

- 29 czerwca w rajdzie rowerowym w Sławoszewie, 

- 5 lipca w otwarciu Kotlińskiej Sceny Młodych, 
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- 7 do 8 lipa w Dniach Pomidora w delegacji w Gminie Dwikozy,  

- 15 lipca w spotkaniu z przedstawicielami Centralnego Punktu Komunikacyjnego, 

- 18 lipca w spotkaniu z sołtysami w gminie oraz tego samego dnia był na spotkaniu z 

inwestorem w Racendowie, farmy bydła, 

- 21 lipca w turnieju siatkówki plażowej w Parzewie, 

- 29 lipca w  spotkaniu z kołami gospodyń wiejskich w gminie, 

- 4 sierpnia w Spartakiadzie Kotlińskiej, 

- 10 sierpnia w dożynkach wiejskich w Twardowie, 

- 11 sierpnia w biesiadzie dożynkowej w Racendowie, 

- 15 sierpnia w dożynkach w Wysogotówku oraz w Sławoszewie, 

- 17 sierpnia w dożynkach w Magnuszowicach oraz w Kurcewie,  

- 18 sierpnia w dożynkach wiejskich w Woli Książęcej, 

- 24 sierpnia w dożynkach wiejskich w Parzewie, 

Ponadto odbyłem kilka spotkań z wójtem w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

       Wójt Paweł Wyremblewski poinformował, że 2 lipca br. do nadzoru  prawnego 

Wojewody Wielkopolskiego  i Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu przekazane 

zostały uchwały podjęte przez Radę Gminy na  trzeciej sesji. 

 

W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ogłoszono uchwały będące 

aktami prawa miejscowego.  

    Wszystkie uchwały podjęte na  III sesji wywieszono na tablicy ogłoszeń   w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

 

Od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zarządzenia Wójta Gminy Kotlin                

w sprawie: 

− powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego dla nauczyciela ubiegającego się o stopień awansu zawodowego 

nauczyciela mianowanego (wydano 8 zarządzeń w tej sprawie), 

− przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 

− zlecenia realizacji zadań publicznych  z pominięciem otwartego konkursu ofert – tzw. 

małe granty, 

− zmieniające zarządzenie w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego 

Funduszu Świadczeń Socjalnych Urzędu Gminy Kotlin, 

− upoważnienia Kierownika oraz pracownika GOPS w Kotlinie  do prowadzenia 

postępowań w sprawach dotyczących wypłaty bonu energetycznego 

− zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2024-2035, 

− powierzenia Skarbnikowi Gminy niektórych spraw Gminy Kotlin, 

− wyrażenia opinii dotyczącej powierzenia stanowiska wicedyrektora w Szkole 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Woli Książęcej, 

− oraz 4 zarządzenia w sprawie zmiany budżetu Gmina rok 2024. 

 

      Ponadto Wójt przedstawił informację o realizacji zadań inwestycyjnych oraz o 

aktualnie prowadzonych postepowaniach przetargowych. Informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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    Wójt poinformował, że uczestniczył: 

- w  zjeździe Klubu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Miast, 

- w turnieju piłki nożnej o Puchar Wójta Gminy Kotlin, 

- w spotkaniu z:  prezesem PWiK Jarocin, Piotrem Kłosińskim, z prezesem CUS 

Jarocin, Igorem Armonem, radnym powiatowym naszego regionu, Sławomirem 

Gruchałą, posłanką Lidią Czechak, posłanką  Barbarą Oliwiecką, kombatantami, 

proboszczem parafii Kotlin, 

- wraz z sołtysem Parzewa oraz panią Małgorzatą Kucharzak w uroczystym 

podpisaniu umowy z programu Pięknieje Wielkopolska Wieś w Choczu, 

- w spotkaniu z prezesem ZGO Nova Maciejem Ekertem. 

- w spotkaniu z lokalną pisarką Anitą Stawik-Szablewską, 

- w spotkaniu na sali wiejskiej w Racendowie mieszkańców z inwestorem odnośnie 

fermy bydła, 

- w spotkaniu z sołtysami i KGW, 

- w Kotlińskiej Scenie Młodych. 

- w spotkaniu z:  przedstawicielami CPK, z firmą projektową odnośnie preferowanej 

przez gminę infrastruktury drogowej i mostowej przy budowie CPK, Zarządem 

Powiatu Jarocińskiego, dyrektorem Biblioteki Wojewódzkiej w Poznaniu, 

komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Jarocinie, z przedstawicielami 

organizacji RoweLOVE Jarocin, 

- w pierwszej Gminnej Spartakiadzie, 

- w mianowaniu Komendanta Powiatowej Komendy Policji w Jarocinie 

- w spotkaniu z Komendantem Policji w Jarocinie odnośnie spraw bieżących. 

- w wielokrotnych spotkaniach z: dyrektorami szkół,  kierownikiem CUW-u, 

- przewodniczącym Rady i radnymi odnośnie spraw bieżących, przedsiębiorcami 

lokalnymi, 

- w licznych, codzienne spotkaniach z mieszkańcami odnośnie spraw bieżących, a 

także w  spotkaniu z przedstawicielami Koła Myśliwskiego Szarak w Kotlinie, 

- w dożynkach wiejskich w: Twardowie, Racendowie, Magnuszewicach, Kurcewie, 

Woli Książęcej, Parzewie, a także w Mszy Świętej dożynkowej w Kotlinie, 

- w zebraniu wiejskim w Wilczy i Wyszkach. 

 

 

6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych osób prawnych za I półrocze 2024 roku. 

      Przewodniczący Rady oznajmił, że informacja bardzo szczegółowo omówiona została 

prze Skarbnika Gminy na posiedzeniach stałych Komisji Rady w dniu 26 i 27 sierpnia br. 

Przewodniczący Rady pytał, czy są uwagi lub pytania odnośnie wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze 2024 r. Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady uznał, że 

informacją została przyjęta przez Radę. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla 

Gminy Kotlin na lata 2021-2024. 

      Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Kotlin na lata 2021-2024 było szczegółowo  

omówione   na posiedzeniach stałych Komisji Rady w dniu 26 i 27 sierpnia br.  
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Do sprawozdania nie wniesiono uwag i zostało przyjęte przez Radę. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przyjęcie analizy  stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy za rok 

2023. 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że analizy  stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie gminy za rok 2023 była przedstawiona   na posiedzeniach stałych 

Komisji Rady w dniu 26 i 27 sierpnia br.  

Do analizy nie wniesiono uwag i zostało przyjęte przez Radę. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa w Magnuszewicach. 

       Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/25/2024 w sprawie  zarządzenia wyborów sołtysa w Magnuszewicach 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Kotlin na lata 2025-2034, w tym 

trybu konsultacji. 

      Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/26/2024 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Kotlin na lata 2025-2034, w tym trybu 

konsultacji została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin. 
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     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/27/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin  została 

podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości                          

w Sławoszewie. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/28/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości                          

w Sławoszewie została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w Parzewie. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/29/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w 

Parzewie została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

 

 



7 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 

lata 2021 – 2025. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/30/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021 – 2025 została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2024 rok. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IV/31/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 

rok została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024. 

       Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

1) w załączniku nr 1 wprowadza się dochody: 

- 80195-2020 – (+) 57.400,00 zł dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na zadania 

– „Podróże z klasą”, 

- 60016-6300 – (+) 63.750,00 zł dotacja na dofinansowanie dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych; 

2) w załączniku nr 2 wprowadza: 
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- 60016-6050 – (+) 63.750,00 zł zadanie inwestycyjne „Budowa dróg dojazdowych do 

gruntów rolnych” , 

- 90015-4300 – (-) 13.460,00 zł, 

- 80195-4300 – (+) 70.860,00 zł ( organizacja wycieczek z programu Podróże z klasą” – 

Gmina Kotlin dokłada 20% do zadania: SP Kotlin – 25.380,00 zł, SP Wola Książęca – 

45.480,00 zł), 

3) Zgodnie z Uchwałą Zebrania Wiejskiego sołectwa Wyszki wprowadza się następujące 

zmiany: - zadanie pn. Organizacja imprez integracyjnych dla mieszkańców zmienia swoją 

wartość  z 20.000 zł na 16.200 zł - 92105-4300 – (-) 3.800,00 zł, 

- zadanie pn. Wymiana przystanków autobusowych zmienia swoją wartość z 14.096.99 zł 

na 9.151,20 zł – 60020-4300 – (-) 4.945,79 zł, 

- nowe zadanie pn. Zakup wyposażenia eventowego, kwota – 4.945,79 zł – 92109-4210, 

- nowe zadanie pn. Zakup garażu blaszanego, kwota – 3.800 zł – 92109-4210 
 

4) dokonuje się zmiany w załączniku nr 8 do niniejszej uchwały – fundusz sołecki. 
 

5) wprowadza się nowy załącznik nr 10 no niniejszej uchwały o nazwie „dochody i 

wydatki na realizację zadań wykonywanych w drodze  porozumień z organami 

administracji rządowej  na 2024 rok” – dochody i wydatki z programu „Podróże z klasą”. 

 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

15 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

            Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr IV/32/2024 zmieniająca uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2024 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024-2035. 

       Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

- Zwiększa się dochody do kwoty 62.969.092,93 zł, 
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- Zwiększa się wydatki do kwoty 66.698.009,20 zł. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin obejmuje również zmiany w 

załączniku nr 2.Do załącznika nr 2 dodano następujące przedsięwzięcia z realizacją 

finansową w roku 2025: 

- przygotowanie Strategii Rozwoju Gminy kwota przedsięwzięcia 67.650 zł. 

 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

15 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

            Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr IV/33/2024 zmieniająca uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024-2035 została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(0)  

 

18. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

Wójt Paweł Wyremblewski udzielając odpowiedzi na zgłoszone wnioski na ostatniej 

sesji poinformował, że: 

1. Na wnioski złożone na piśmie radni otrzymali odpowiedź pisemną. 

2. Wnioski ws. gminnych zgłoszone bezpośrednio na ostatniej sesji zostały zrealizowane 

następująco: 

1) na wniosek sołtyski Sławoszewa Beaty Skowrońskiej:  

− przycięto gałęzie drzew na placu w centrum w Sławoszewie, 

− odmalowano plac zabaw w Sławoszewie, 

− zamówiono 2 kosze na śmieci; 

2) wniosek radnej  Dominiki Kwiecińskiej w sprawie ustawienia muldy na drodze 

gminnej Twardów – Racendów (Osady) wysłano do Powiatowej Komisji ds. 

Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych w Powiecie Jarocińskim  

w celu zaopiniowania. Poza tym informuję, że w tym roku nie będzie przeprowadzana 

zbiórka  foli rolniczej. Powodem jest to, że akcja ta była przeprowadzana ze środków 
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zewnętrznych. Obecnie Narodowych Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej nie posiada środków na ten cel; 

3) wniosek radnego Józefa  Winieckiego  w sprawie ustawienia  znaku ustąp 

pierwszeństwa przejazdu między posesją 8a a 9 na drodze gminnej w Woli Książęcej 

oraz wniosek o ustawienie znaku ślepa droga na Zawodziu  wysłano w celu 

zaopiniowana do Powiatowej Komisji ds. Zarządzania Ruchem na Drogach 

Powiatowych i Gminnych w Powiecie Jarocińskim; 

4) wniosek radnego Łukasza Kucharzaka ws. wymiany  kamer na budynku szkoły                      

w Kotlinie został przekazany dyrektorowi szkoły. 

3. Na wnioski zgłoszone ws. dróg powiatowych otrzymaliśmy następującą odpowiedź ze 

Starostwa Powiatowego w Jarocinie: 

− remonty cząstkowe nawierzchni jezdni na drodze Kotlin – Sławoszew 

przewidziano na sierpień br. 

− uzupełnienie poboczy na ww. drodze również zaplanowano na sierpień br.; 

− obecnie rozpoczęto drugie koszenie poboczy dróg powiatowych w ramach, 

którego wykoszone zostaną wszystkie pobocza, również w gminie Kotlin; 

− w ramach wykaszania poboczy przycięte zostaną również krzewy na łukach drogi 

w Racendowie; 

− ze względu na ograniczone środki finansowe montaż luster może mieć miejsce 

tylko w wyjątkowych przypadkach na skrzyżowaniach o całkowicie ograniczonej 

widoczności. W związku z tym obecnie nie jest planowane zamontowanie luster na 

skrzyżowaniu w Sławoszewie i na łuku w Twardowie; 

− remont chodnika w Sławoszewie od stawu do sali wiejskiej może być 

zrealizowany tylko z nowego budżetu, gdyż wszystkie środki finansowe 

przeznaczone na naprawę chodników w roku bieżącym zostały już 

rozdysponowane.  

 

19. Wolne głosy i wnioski. 

 

     Sołtys Sławoszewa Beata Skowrońska zgłosiła wniosek w sprawie wymalowania linia 

bezwzględnego zatrzymania - stop  na drodze tzw. Zajęczej łączącej drogę powiatową 

Kotlin – Sucha z drogą Kotlin – Racendów. Ponadto zapytała jaki jest termin realizacji 

budowy stawu w Sławoszewie. 
      
      Wójt odpowiedział, że termin realizacji jest 12 miesięcy, jak dobrze pamięta. 
 

     Sołtys wsi Wilcza Ireneusz Przewłocki mówił o tym, że został oskarżony przez 

radnego Adama Łuczaka o nieposprzątanie sali w Wilczy. Powiedział, że jest to bardzo 

krzywdzące, bo sala była sprzątana przez niego i Koło Gospodyń Wiejskich. Osoby 

wynajmujące sale nigdy nie zgłaszały tego typu problemy. 
 

    Radny Adam Łuczak powiedział, że został źle zrozumiany. Nie chciał nikogo obrazić. A 

zwracając uwagę na nieposprzątanie sali miał na myśli Urząd Gminy.  

 

Sołtys Kurcewa Kamil Matłoka w sprawie: 

− wycięcia 4 drzew w Kurcewie tj. na skrzyżowaniu drogi powiatowej z gminną           

i na łuku przy figurze, 

− ustawienia znaku Ustąp pierwszeństwa przejazdu przy drodze gminnej do lasu. 
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Radna Kinga Śmigielska odczytała pisemne wnioski w sprawie: 

- rozwiązania problemu brudnej wody z wodociągu na ul. Kosińskiego w 

Kotlinie, 

- zaplanowania w przyszłorocznym budżecie Gminy budowy chodnika przy 

ulicy Waliszewskiej w Kotlinie, 

- przycięcia żywopłotu przy ul. Waliszewskiej w Kotlinie. 

 

 Radny Adam Łuczak  zgłosił wnioski w sprawie: 

− obcięcia lub wycięcia wierzby za byłą szkoła w Magnuszewicach przy placu 

zabaw, 

− poszerzenia drogi przy posesji nr 16, 

− wycięcia lipy na skrzyżowaniu drogi gminnej z powiatową (za byłą szkołą). 

Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski w sprawie: 

− załatania dziur i przycięcia drzew i krzewów przy drodze powiatowej od nr 106 

w stronę Twardowa, 

− przeniesienia bocianiego gniazda w Woli Książęcej. 

 

Radna Dominika Kwiecińska zgłosiła wnioski w sprawie: 

−  naprawienia drogi gminnej Twardów – Racendów, 

− przycięcia odrostów drzew przy drodze gminnej Twardów – Kotlin, 

− zgłosiła niskie ciśnienie wody, posesja nr 51 w Twardowie. Prosiła o spotkanie 

z właścicielami tej posesji w celu omówienia problemu. 

 

     Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkańcowi obecnemu na sesji. Mieszkaniec 

odczytał pismo: 

Wypowiadając się w imieniu swoim i mieszkańców, proszę Wójta, Radę Gminy i sołtysów 

o działanie w sprawie odsunięcia planowanego przebiegu trasy CPK przez naszą 

miejscowość i nasze grunty. Planowany przebieg zakłóca krajobraz i rozdrabia nasze pola, 

i będzie w znacznym stopniu utrudniał i tak już ciężką pracę w naszych gospodarstwach. 

Ponadto dzielił będzie naszą gminę planowanym nasypem wypiętrzonym na 4 lub 5 

metrów. Co za tym idzie? Smród z fermy bydła. Ten wał będzie potęgował w naszych 

miejscowościach smród nie do wytrzymania. To my mamy być zagazowani odorem? Starsi 

ludzie tego nie wytrzymają. Będą zgony, a młodzi mają się wyprowadzić? Nastąpi eksodus 

ludności na naszym terenie. My staniemy się gorsi, jak już tak nie jest. Bo kto teraz liczy 

się z naszym zdaniem w tej kwestii? Będziemy za tym wałem jak dzicy za murem. Czy o 

to chodzi, by dzielić gminę i skłócać ludność? 

      Sołtys Kotlina Marek Dekert zgłosił wniosek, aby w przyszłorocznym budżecie 

zaplanować środki na remont starych ulic w Kotlinie wykonanych z trylinki takich jak 

Chopina, M. Skłodowskiej -Curie, Śniadeckich. 

     Radny Józef Winiecki zgłosił wniosek w sprawie   wyregulowania odprowadzenia 

wody deszczowej przy nr 26   w Woli Książęcej ze względu na problem zalewania posesji 

przy ulewnym deszczu. 
 



12 

 

Radny Grzegorz Warmuz powiedział, że Rada powinna zająć jakieś stanowisko  w 

sprawie budowy linii kolejowej w ramach CPK. Proponował, aby wystosować pismo do 

ministerstwa wyrażające sprzeciw wobec budowy linii kolejowej. 

 

Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski poparł wypowiedź radnego Grzegorza 

Warmuza i mieszkańca Sławoszewa. Powiedział, że przez budowę CPK zostaną zniszczeni 

najlepsi rolnicy w naszej gminie. Nie zniszczył Stalin, Hitler, komuna - zniszczy ta 

rządząca władza, która w tej chwili rządzi. 

Radna Dominika Kwiecińska mówiła, że nie dawno było spotkanie o godz. 12.00 z 

przedstawicielami tej inwestycji. Pora tego spotkania dla niej i większości z państwa, była 

chyba niefortunna. Pytała czy na spotkaniu były przez inwestora przedstawione jakieś   

ostateczne ustalenia, decyzje. Powiedziała, że nawet jeżeli są decyzje, to mimo wszystko 

my od samego początku się z tym nie zgadzaliśmy. 
 

Wójt powiedział, że termin tego spotkania nie wynikał z jego widzimisię i z jego woli. 

Po prostu tak pasowało przedstawicielom z CPK. Wójt  tłumaczył, że to on naciskał na to  

spotkanie z mieszkańcami, choć konsultacje już się generalnie odbywały. Mówił, że to jest 

inwestycja strategiczna państwowa, ale lokalnie ona nam niczego nie daje, nic nie zyskamy 

na tej inwestycji jako gmina. Państwo z CPK stwierdzili, że linia kolei jest już zamrożona i 

jedyne, co jest do negocjacji, do rozmów, to są drogi, mosty i tym podobne rzeczy, które 

będą tworzyć dookoła tej linii kolejowej. Gmina zaproponowała wykonanie dróg o 

szerokości minimum 6 m. Do 2027 roku chcą uzyskać pozwolenie na budowę i 

rozpoczynać budowę, która będzie etapowana. Z tego, co oni powiedzieli, nie wynika, 

żeby cokolwiek się zmieniało w perspektywie zmiany władzy, że cokolwiek zmieniło się w 

ich projekcie. Poza tym wójt powiedział, że jak najbardziej, na wnioski mieszkańców, czy 

Rady Gminy, jako Urząd  możemy wystosować pismo i wszyscy jechać, spróbować 

rozmawiać dalej z ministrem czy z kimkolwiek. Możemy podjąć jakieś działania, jednak 

nie wiadomo, jaką one będą miały skuteczność.  
 

Przewodniczący Rady Dariusz Walczak powiedział, że brał udział w tym spotkaniu i 

miało ono bardziej charakter informacyjny aniżeli konsultacyjny. Etap konsultacji został 

już zamknięty i to spotkanie miało taki przebieg bardziej informacyjny dla mieszkańców, 

żeby zapoznać się konkretnie, w którym miejscu przejdzie ta kolej i ile tej nieruchomości 

będzie zabranej. Potwierdził, to co powiedział wójt, że negocjacji podlegają tylko te drogi, 

które będą wokół tej infrastruktury kolejowej. 
 

       Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcowi Sławoszewa, który zwracając się do 

wójta powiedział, że za fermą będzie wypiętrzony na 4 m wał. Wiatry przeważnie są od 

południa, od zachodu. Sławoszew, Nowa Wieś, Racendów jest położone w dole, w niecce. 

Przy dniach bezwietrznych, to  jest tak jak mgła. Fermy nie zatrzymie pan, hodowla tam 

będzie i będzie się zwiększała, na dzień dzisiejszy już śmierdzi  na 3 kilometry.  A jak się 

spotęguje, to jak pan sobie wyobraża, jak my mielibyśmy żyć? 

    Wójt odpowiedział, że „my” oznacza również jego, bo on również tam mieszka, po tej 

samej stronie wału, też ma półtora kilometra do tej fermy i bardzo dokładnie wie, o czym 

pan mówi. Nie robi tego z przyjemnością i nie ma z tego żadnych korzyści. Jego dzieci też 

tam mieszkają, jego rodzina, żona, teściowie. Wszyscy doświadczamy dokładnie tego 

samego, co pan. Więc nie ma w tym żadnego interesu - żadnego - żeby ani jedna, ani druga 
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inwestycja tam się mocno rozwijała. Rozumie rozżalenie, ale to jest rządowa inwestycja, 

na którą wójt gminy ma mały wpływ. Możemy wystosować takie pismo, nie jest jednak 

pewny, jaką ono będzie miało skuteczność. Wójt podkreślił  że jest w takiej samej sytuacji. 

Jeśli chodzi o wykupy gruntu, CPK też informowało o tym, że może dojdzie do tych 

wykupów albo na zasadzie ich programu, który będzie obejmował jakby wykup już teraz i 

będzie można przez te 2-3 lata jeszcze mieszkać, dopiero jak wejdą z inwestycją, to będzie 

trzeba opuścić nieruchomość, ale już będzie się miało pieniądze na koncie. A jeśli ktoś się 

nie zgodzi, to ma oczywiście takie prawo ale wtedy wojewoda wydaje decyzję o 

wywłaszczeniu i jest 30 dni na opuszczenie nieruchomości. To jest ciężka decyzja, ale  

musicie państwo sami ją podjąć. 

    Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska powiedziała, że Rada Gminy podejmowała już 

uchwałę wyrażającą sprzeciw wobec trasy linii kolejowej przebiegającej w wybranym 

wariancie. Jednak nie miała chyba jakiegoś większego znaczenia. 

 

20.  Zamknięcie obrad.   

    Dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady zamknął IV sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

    Przewodniczący Rady 

    /-/ Dariusz Walczak 

 

Link do sesji >>>  https://esesja.tv/transmisja/56498/iv-sesja-rady-gminy-kotlin-28-sierpnia-

2024.htm 

 

 

Link do wyników głosowania >>> https://kotlin.esesja.pl/listaglosowan/5c1abc07-abf8-4 
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